
 

Borsod-Abaúj-Zemplén Megye                                            Csincse Község 

 

 

Jegyzőkönyv 

 

Készült: 2024. február 14-én Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

nyílt üléséről, Csincse Község Önkormányzat Polgármesteri Irodájában. 

 

Jelen vannak: Lőrincz Imre Attila polgármester 

                         Majoros Attila Zsolt alpolgármester 

                         Kovácsné Dósa Judit képviselő 

                         Lőrincz Attila képviselő 

                         Perhács Sándor képviselő 

                         Burkus Imréné aljegyző 

                         Varga Ferenc Polgárőr Egyesület Elnöke. 

                                               

Határozatok: 3-5/2024.(II.14.)önkormányzati hat. 

Rendeletek:  - 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Köszöntötte  a képviselőket,  megállapította, a képviselő-testület határozatképes, tel-

jes a létszám 5 főből 5 fő jelen van. Köszöntötte Varga Ferencet a Polgárőr Egyesület 

Elnökét. 

 

Javasolt napirend: 

 

1. Az önkormányzat 2024. évi költségvetésének beterjesztése 

    ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

2. Beszámoló a Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

    tevékenységéről 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

3.Időszerű feladatok megbeszélése 

   - Polgármester szabadságának ütemezése 

   ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Elmondta, hogy a meghívóban szerepel a szociális ügyek napirend, de nincs beadva 

kérelem, ezért nem szerepel a napirendi javaslatban. 
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Megkérdezte, „ki az, aki elfogadja a javasolt napirendet?” Van-e valakinek javaslata 

egyéb napirend tárgyalására. 

Perhács Sándor képviselő 

Szerint a polgárőrség nem volt a meghívóban. 

 

Burkus Imréné aljegyző 

Válaszolt Perhács Sándor képviselő úrnak. Elmondta, hogy polgárőrségről nem lesz 

napirend, az elnök a költségvetés tárgyalása miatt van jelen az ülésen. 

 

Más vélemény, javaslat nem volt.   

5 fő települési képviselőből 5 fő volt jelen, a szavazásban 5 fő vett részt. 

A Képviselő-testület 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meg-

hozta a következő határozatát: 

 

 

Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2024. (II.14.)határozata 

a  képviselő-testületi ülés napirendi pontjáról 

 

Tárgy: 2024. február 14-én tartott képviselő-testületi ülés napirendje 

 

Csincse Község Önkormányzata a képviselő-testületi ülés napirendjét az alábbiak 

szerint fogadta el: 

1. Az önkormányzat 2024. évi költségvetésének beterjesztése 

    ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

2. Beszámoló a Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

    tevékenységéről 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

3.Időszerű feladatok megbeszélése 

   - Polgármester szabadságának ütemezése 

   ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

 

Napirend megtárgyalása:   

 

1. Az önkormányzat 2024. évi költségvetésének beterjesztése 

    ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Elmondta, hogy az írásos anyag mindenkinek kiküldésre került. Várta a véleménye-

ket. 

 

2 



Perhács Sándor képviselő 

Megkérdezte, hogy mikor emelték meg a polgármester illetményét, ill. A közművelő-

dési szakember bérét, melyet túlzásnak tart 4 órában. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Válaszolt a kérdésre, a bérét központilag rendezték, arról a képviselő-testület döntött, 

Perhács Sándor képviselő is itt volt az ülésen. A közművelődési szakember bére, aki 

Kovácsné Dósa Judit a bérminimum változásával növekedett meg, a napi fix négy 

órán túl hétvégén, esténként is dolgozik, de ezt a településen mindenki megtapasztal-

hatja. 

 

Perhács Sándor képviselő 

Nehezményezte, hogy az ő képviselői tiszteletdíja nem változott. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Elmondta, hogy a tiszteletdíj nem változott senkié sem. 

Továbbá elmondta, hogy ha nagyobb munkában segítenek a képviselők, akkor azt 

igyekszik mindenkinek kompenzálni. Rátért arra, hogy milyen nagy és jó dolog, hogy 

sikerült a Kirendeltséget megtartani és, hogy az aljegyző itt dolgozik. Ellátja a telepü-

lést, mindenki problémája helyben megoldódik. 

Majd kérte térjenek vissza a költségvetés tárgyalásához. 

 

Majoros Attila Zsolt alpolgármester 

A sportnapra kérdezett rá. Tervezzék v. majd megnézik, hogy állnak anyagilag május 

körül és akkor majd döntenek róla? 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Szerint szponzorokat kell keresni és majd még később döntenek a sportnap megtartá-

sáról. Rátért a Polgárőrség támogatására. Szerinte a közbiztonság jó irányban halad a 

településen, segítenek a feladatok elvégzésében a polgárőrök. Kérte Varga Ferenc el-

nököt beszéljék meg a 2024. évi költségvetést. 

 

Varga Ferenc polgárőr egyesület elnöke 

Elmondta, eddig 400 e. Ft éves támogatást kaptak az önkormányzattól. Véleménye 

szerint 2024-ben a működéshez nincs szükség az önkormányzat támogatására. Mivel 

sikeres pályázatuk van a kamerarendszer kiépítésére, ahhoz az önrészhez, ha megkap-

ják a támogatást bele tudják tenni. Ezúton is megköszönte az alpolgármester segítsé-

gét a pályázatok írásában, elszámolásában. 

Arra kérte a képviselő-testületet, hogy a polgárőrök munkáját segítsék. Önkéntesen 

végzik tevékenységüket, de ezt meg kell becsülni, ha kérnek valamit, akkor abban 

kapjanak segítséget. Továbbá kéri a polgármester urat, hogy a kamera kiépítésnél ő is 

legyen jelen, nem szeretne kimaradni belőle. 
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Ezután beszélgetés alakult ki a képviselő-testületen belül, személyes sérelmek kerül-

tek terítékre. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Kérte egy kézfogással rendezzék le a sérelmeket. Szerinte a harag felemészti az em-

bert. 

 

Lőrincz Attila képviselő 

Szerint lehet tüske mindenkiben, de ha félre tudják tenni, újra jó kapcsolat alakulhat 

ki. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Kérte térjenek vissza a költségvetéshez. 

 

Több hozzászólás nem volt, ezért a költségvetés a jelenlegi számokkal kerül a követ-

kező ülésen a képviselő-testület elé elfogadásra. 

 

2. Beszámoló a Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi 

    tevékenységéről 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Elmondta, aljegyző asszony az írásos anyagot mindenkinek kiküldte, reméli a két ön-

kormányzat kapcsolata továbbra is jó lesz és a Közös Hivatal megfelelően tudja vé-

gezni mindkét önkormányzat felé feladatát. Azt azonban tudni kell, hogy a lakosság 

létszáma nagyon fogyóban, de annak még nem látja akadályát, hogy választás után is 

ilyen felállásban maradjanak. 

 

A képviselők beszélgettek a lakosság számának, összetételének változásáról, majd a 

polgármester  kérte, hogy ha a napirenddel kapcsolatban nincs több hozzászólás, sza-

vazzanak. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Megkérdezte, „ki az, aki elfogadja a Közös Hivatal 2023. évben végzett munkájáról a 

beszámolót?” Kérte, kézfelnyújtással szavazzanak. 

 

5 fő települési képviselőből 5 fő volt jelen, a szavazásban 5 fő vett részt. 

A Képviselő-testület 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meg-

hozta a következő határozatát: 
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Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2024. (II.14.)határozata 

A Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évben  végzett munkájáról 

 

Tárgy: Beszámoló a Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évben 

             végzett munkájáról 

 

Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testülete  Mezőnyárádi Közös Önkor-

mányzati Hivatal 2023. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Várnai Róbert jegyző 

              Burkus Imréné aljegyző 

 

 

3. Időszerű feladatok 

   - A polgármester 2024. évi szabadságának ütemezése 

     ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

Burkus Imréné aljegyző 

Elmondta, hogy a nyilvántartás szerint a polgármester az elmúlt évben szabadságát 

kivette, az idei évben betervezetteket leegyeztették, az előző ülésen a képviselőkkel is 

megbeszélték, hogy szeptember 30-ig lehet tervezni az idei szabadságot. Írásos elő-

terjesztést mindenki megkapta. Kérte, szóljanak hozzá. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Megkérdezte, hogy ki az, aki elfogadja a szabadságolási ütemtervét? Kérte, kézfel-

nyújtással szavazzanak. 

 

5 fő települési képviselőből 5 fő volt jelen, a szavazásban 5 fő vett részt. A Képvi-

selő-testület 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a pol-

gármester szabadságolási ütemtervét. 
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Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2024. (II.14.)határozata 

A polgármester 2024. évi szabadságának ütemezéséről 

 

Tárgy: A polgármester 2024. évi szabadságának ütemezése 

 

Csincse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – A közszolgálati tisztvise-

lőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény (a továbbiakban: Kttv.)225/C. §. (1)-(4) be-

kezdéseiben foglaltak alapján Lőrincz Imre Attila polgármester 2024. évi – szeptem-

berig (29 nap) szabadság igénybevételét a határozat mellékletét képező szabadság fel-

használási ütemezésben foglaltaknak megfelelően jóváhagyta. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: a nyilvántartás vezetéséért Burkus Imréné aljegyző 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester   

Tájékoztatta a képviselőket arról, hogy két magán építkezés zajlik a településen, épí-

tőanyag, tetőcserép szállítás időnként az ott lakókat, szomszédokat lehet zavarja, kér-

jük megértésüket, erre kérte a képviselőket is, hogy segítsenek ezen állapot elfogadá-

sában. 

 

                                    

Ezután  Lőrincz Imre Attila polgármester az ülést bezárta. 

 

 

Kmf. 

 

Lőrincz Imre Attila                                                     Várnai Róbert 

polgármester                                                               jegyző megbízásából 

 

                                                                                    Burkus Imréné 

                                                                                    aljegyző 
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